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در برخورد با ساختمان های ناایمن مصمم هستیم
استاندار تهران :

اســتاندار تهران درباره برخورد با ســاخت و ســازهای غیرمجاز و 
ساختمان های ناایمن در سطح استان تهران توضیحاتی ارائه کرد.

محســن منصوری در پاسخ به این ســوال که بعد از حادثه متروپل 
وزیر کشور به استانداران در خصوص برخورد با ساختمان های ناایمن 
و همچنین جلوگیری از ســاخت و ســازهای غیرمجاز دستور داد در 
این خصوص با توجه به وجود ساختمان های ناایمن در استان تهران 

چه اقدامی از سوی استانداری تهران صورت گرفته است، گفت: جزو 
تلخ تریــن روزهای مدیریت ما این خواهــد بود که یک اتفاقی برای 
یــک فرد بیفتد. ما در تهران ســاختمان های ناایمن داریم که آمار و 
اطلاعات آن در رسانه ها مطرح شده است. البته این آمارها تفاوت هایی 
گاها باهم دارند، چراکه دســتگاه های مختلف جداگانه این آمارها را 
بررسی می کنند. استاندار تهران خاطرنشان کرد: هم در دستگاه قضایی 

کمیسیون هایی برای ساماندهی این ساختمان ها تشکیل شده است و 
همچنین ما در مدیریت بحران استانداری کارگروهی متمرکز بر این 
موضوع داریم. همچنین در شهر تهران شهرداری تهران و آتش نشانی 
این موضوع را دنبال می کنند و در کل اســتان نیز مجموعه معاونت 
عمرانی استانداری این مسئله را دنبال می کنند شناسایی های اولیه نیز 

شروع شده است و راهکارهای جایگزین را نیز دنبال می کنیم.

جامعه

خبر  کوتاه 

زاکانی با بیان اینکه آنچه رقم می خورد در مقابل آنچه که باید رقم 
بخورد و شان مردم است، هیچ است، گفت: به لطف الهی با تلاش 
های شبانه روزی مدیریت شهری از هفته پیش هر هفته تا ۱۲ بهمن 
افتتاح هایی در قالب پروژه های شــهری و گاها ملی خواهیم داشت 
که عمده آنها خاتمه کار است و از ۱۲ بهمن تا عید نوروز بالغ بر ۴۰ 

پروژه را هر روز افتتاح خواهیم کرد.
علیرضا زاکانی شهردار تهران در مراسم آغاز به کار عملیات ادامه 
بزرگــراه یادگار امام )ره( ضمن تســلیت ایام محرم و تبریک هفته 
دولت اظهار کرد: شنبه ای دیگر رسید و خبری از یک پروژه بزرگ در 
شهر تهران شد. به لطف الهی با تلاش های شبانه روزی در شورا و 
شهرداری از هفته پیش هر هفته تا ۱۲ بهمن افتتاح هایی در قالب 
پروژه های شهری و گاها ملی را خواهیم داشت که عمده آنها خاتمه 
کار اســت و از ۱۲ بهمن تا عید بالغ بــر ۴۰ پروژه را هر روز افتتاح 
خواهیم کرد. جدول این پروژه ها اســتخراج و زمانبندی آن معلوم 
است. لذا تحت عنوان شنبه های امید و افتخار از آن یاد کردیم. هر 
آنچه که انجام دادیم و انجام می دهیم در مقابل اســلام، امام )ره(، 
شهدا، رهبری و مردم هیچ است ، لذا آنچه رقم می خورد در مقابل 

آنچه که باید رقم بخورد و شان مردم است، هیچ است.
در بدو ورود به مدیریت شهری با معضل تعطیلی 

پروژه های بزرگ شهر مواجه بودیم
وی افزود: آنچه که امروز  تحت عنوان پروژه ادامه یادگار امام )ره( 
و آغاز این کار از میدان جی تا فتح و در ادامه تا میدان بهار و بزرگراه 
شــهید بروجردی ادامه خواهد یافت پروژه بزرگی است که بخش 
هایــی از آن را آغاز کردیم. در بدو ورود به مدیریت شــهری با این 

معضل مواجه بودیم که پروژه های بزرگ شهر خوابیده بودند.

با اصلاح تقاطع ها ۷۸۰ کیلومتر راه شهروندان  به 
۵۷ کیلومتر تبدیل می شود

شــهردار پایتخت ادامه داد: بنابراین  در حوزه فنی و عمرانی ۶ 
پــروژه را هدف گذاری کردیم؛ نخســت، پروژه ای که در ظاهر 
کوچک مقیاس بود اما ســرجمع آن یک پروژه ملی بزرگ بود.  
۹۸ تقاطع را در بزرگراه ها اصلاح می کنیم که ۷۸۰ کیلومتر راه 
شهروندان را به ۵۷ کیلومتر تبدیل می کند؛ برای این ۹۸ پروژه 

یک بازه سه ساله تعیین شد و امسال سه تقاطع را افتتاح کردیم 
البته نه به صورت رسمی ، بلکه  عملا مورد استفاده قرار گرفت، 
۱۸ تقاطع دیگر امسال بازگشایی خواهد شد و  سال بعد  بالغ بر 

۵۰ و سال بعد از آن این پرونده بسته می شود.
آغاز اجرای پروژه شهید متوسلیان تا پایان سال

زاکانی با بیان اینکه پروژه بعدی که انجام آن هدف گذاری شــد، 
پروژه شهید متوسلیان بود، یادآور شد: این پروژه ۸.۹ کیلومتر تونل 

اســت که از انتهای شهید صیاد تا آزادگان برای ما فضایی را ایجاد 
کند، طبق برداشــت ها بزرگترین مطلوبیت را خواهد داشت اما به 
واسطه هزینه بالا ، همیشه مدیریت شهری از اجرای آن پرهیز کرده 
چرا که ۲۰ هزار میلیارد به قیمت روز باید در آنجا هزینه شود لذا ما آن 
را در پروژه های مشارکتی تعریف کردیم و گروه های مختلف ایده 
ها و طرح های خود را پیشــنهاد دادند و نهایتا کار کارشناسی انجام 
و شــرکای مشخصی اظهار آمادگی کردند که بنا شد ظرف ۱۴ روز 
فاز دوم کار را ارائه و بعد از آن به یک جمع بندی شفاف برسیم و با 
مشارکت سرمایه گذار،  یک بازه ۴ ساله را به سرانجام برسانیم؛ در 
حال حاضر مطالعات اقتصادی آن در حال انجام است و اگر به مانعی 

نخورد تا قبل از پایان سال اجرای آن شروع می شود. 
احداث ال ار.تی شرق به غرب در دست مطالعه

شــهردار تهران گفت: پروژه بعدی مختص رینگ شمالی است، 
چرا که رینگ پایین تهران در حال تکمیل است اما مشکل رینگ 
شــمالی تهران بود که برای آن الگوی جدیدی از سالهای قبل 
مطرح شد که مجددا در دستور کار قرار گرفت و به عنوان ویژگی 
حمــل و نقلی و ال  آر تی ،  یک بازه ۵۰ کیلومتری را از شــرق 
تهران تا وردآورد  به خود اختصاص می دهد تا بار ترافیکی همت 
و حکیم را سبک و متروی پردیس را به متروی کرج متصل کند. 
این پروژه بزرگ مقیاس از امکان مدیریت شــهری فراتر بود و 
بر همین اساس در موضع مشارکت قرار گرفت البته هنوز در فاز 
مطالعات است. این مشارکت را از نوع خارجی دیدیم چون نیاز به 
تکنولوژی خاصی دارد بر همین اساس با کشور چین وارد مذاکره 
شدیم تا بعد از اینکه کارهای تخصصی و مطالعات آن انجام شد، 

وارد اجرا شویم.

عمده تلاشمان به بخش حمل و نقل عمومی 
معطوف است

وی بــا تاکید بر اینکــه در تهران پروژه های بزرگ مقیاســی 
را شــروع می کنیم و این وعده به آینده نیســت، افزود: پروژه 
بروجردی امســال افتتاح خواهد شد و مابقی پروژه ها نیز دنبال 
می شوند، اساسا این جنس  کارها بخشی از نیازهای ما را تامین 
مــی کند و عمده تلاشــمان را به بخش حمــل و نقل عمومی 
معطوف می کنیم و در کوتاه مدت به تاکسی و اتوبوس و در بلند 
مدت به مترو تکیه می کنیم تا شــهر را از ساخت بزرگراه های 
بیشــتر مســتغنی کنیم چرا که اگر همه شهر را به آزادراه تبدیل 
کنیم باز هم با این سرعت اضافه شدن خودرو با مشکلات مواجه 

هستیم.
۱۲ ایستگاه مترو تا پایان سال به بهره برداری می رسد

زاکانی خاطرنشــان کرد: تا عید ۱۲ ایستگاه مترو را افتتاح می 
کنیم و امیدواریم بتوانیم توسعه مترو را با تاکید بر تکمیل خطوط 
موجود و بعد از آن  سرعت دادن به اجرای خط ۱۰ و سپس سایر 
خطوط را در دستور کار قرار دهیم تا بجای سال ۱۴۲۰ که طبق 
سند حمل و نقل که باید ۱۰ میلیون مسافر را جابجا کند تا سال 
۱۴۰۷ این اتفاق را رقــم بزنیم؛امیدواریم با پروژه های مختلف 
و اقدامات ترکیبی شــرایط زیســتی تهران را ارتقا و گره های 
ترافیکی شهر را کاهش و با خدمت به مردم آسایش و آرامش را 

در تردد شهروندان ایجاد کنیم.
شهردار تهران در پایان از کمک دستگاه های مختلف دولتی و 
نظامی و قرارگاه خاتم  الانبیا در اجرای پروژه ها تشــکر کرد و 

سپس کلنگ آغاز این پروژه زده شد.

انسیه خزعلی: 
حضور زنان در ورزشگاه تصمیم وزارت ورزش بود

چیزی به نام گشت ارشاد نداریم
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری فشــار فیفا برای 
حضور زنان در ورزشــگاه ـ طی بازی اخیر استقلال و مس 
کرمان ـ را تاثیرگذار ندانســت و گفت که این حضور تصمیم 

وزارت ورزش بوده است.
انسیه خزعلی درباره حضور زنان در ورزشگاه برای تماشای 
بازی اســتقلال و مس کرمان، تا چه اتدازه تحت فشار فیفا 
بوده اســت؟ اظهار کرد: حضور زنان در ورزشــگاه تصمیم 
وزارت ورزش بود. فشــار فیفا در ایــن تصمیم اثر گذار نبود 
و اینکــه این امر تداوم می بابد یا خیر را باید از وزارت ورزش 

پرسید.
وی بــا بیان اینکه معاون امور زنان وظیفه داشــت جوانب 
مختلف محل حضور زنان در استادیوم را بررسی کند، افزود: 
بر عهده ما اســت که جوانب مختلــف محل حضور زنان در 
ورزشــگاه را بســنجیم. از این رو حضور یافتــم و جوانب را 
بررسی کردم، شرایط بسیار عادی بود و حتی از برخی محیط 

هایی نظیر بازار و سینما سالم تر به نظر می آمد.
مبنی بر گــزارش مجمع جهانــی اقتصاد درباره شــکاف 
جنســیتی و رتبه ۱۴۳ ایران در بین ۱۴۶ کشــور و اقدامات 
معاونــت امور زنان و خانواده دولت ســیزدهم در راســتای 
پیگیری برای اجرای شــاخص های عدالت جنسیتی، اظهار 
کرد: شــاخص های عدالت جنسیتی در ســالهای آخر دولت 
قبل نهایی و ابلاغ شــد. وی ادامــه داد: معاونت امور زنان 
و خانواده دولت سیزدهم در چند نوبت از دستگاه های اصلی 
و دارای ماموریت در این حوزه نظیر مشــاوران استانداری ها 
درخواســت کرد گزارش کار ارائه دهند اما گزارش مناســبی 
دریافت نکردیم. این دســتگاه ها اعلام می کردند که به دلیل 
نبود امکانات و نیرو و یا مشخص نبودن شاخص ها و یا عدم 
امکان برآورد و ارزیابی صحیح شــاخص ها، نمی توانند جواب 
مناســبی دهند و از این رو تصمیم گرفتیم این شاخص ها را 
تعدیل کنیم. خزعلی با بیان اینکه شــاخص ها در ۲۵ زمینه و 
۱۷۷ زیر شاخص تنظیم شده است، توضیح داد: برخی نقدها 
در این راســتا به جا بود، برخی شــاخص ها با بوم، شرایط و 
قوانین ما سازگار نبود و برخی نیز قابلیت پیاده سازی نداشتند 
و حتی برخی شاخص ها به تنهایی مختص زنان بود و قابلیت 
قیــاس و ارزیابی بین زن و مرد را نداشــت و برای این امر 

جلسات متعددی برگزار کردیم.
معاون امور زنان و خانواده رییس جمهوری همچنین در پاسخ 
به سوالی درباره آخرین وضعیت لایحه »حفظ کرامت و حمایت 
از زنان در برابر خشونت« توضیح داد: این لایحه به مجلس رفته 
است، در این راستا با نمایندگان مجلس جلساتی داشتیم و ظاهرا 
این لایحه با دو فوریت در دستور مجلس قرار گرفته است. بله 
روند بررســی آن طولانی شده اســت چراکه ۱۰ سال از دستور 

رهبری برای تدوین آن گذشته است.
خزعلی در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر رفتار گشت ارشاد با 
زنان، تصریح کرد: بسیاری از برخوردها ناپسند است. چیزی به 
نام گشت ارشــاد نداریم چراکه ممکن است درصدی از فعالیت 
پلیس امنیت اجتماعی به این موضوع به عنوان یک جرم چراکه 
رعایت حجاب و عفاف در قانون درج شده است؛ اختصاص یابد. 
اینکه شــیوه کار چگونه است و به چه شکلی اجرا می شود باید 
مورد توجه قرار گیرد و نظرات کارشناســی در آن اعمال شود.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری با اشاره به جلسه خود 
با ســردار اشتری در رابطه با موضوع »گشت ارشاد« و استقبال 
سردار اشتری نسبت به استفاده از پژوهش ها و نظرات کارشناسی 
در این موضوع ، ادامــه داد: امیدواریم قانون به بهترین نحوی 
که کرامت زنان حفظ شــود و نیز محیط جامعه از امنیت کامل 
برخوردار باشد، اجرا شود. امنیت خانوادها برایمان مهم است. ۲۷ 
دستگاه متولی حجاب و عفاف هستند و اجرای این حوزه منوط 
به معاونت زنان نیست. معاونت امور زنان می تواند نهایتا در بحث 
سیاست گذاری حجاب و عفاف که از سوی شورای عالی انقلاب 
فرهنگی انجام می شود مشارکت داشته باشد. اسم »ارشاد« نشان 
دهنده »به رشد رساندن« اســت. وقتی درگیری در این زمینه 
پیش می آید طبیعتا بخش های اجرایی نظیر نیروی انتظامی در 
این راســتا وظیفه دارند و نباید با برخی دخالت ها اقتدار نیروی 
انتظامی از بین برود. نیروی انتظامی نیز تلاش می کند قانون را 

با کمترین هزینه و به بهترین وجه انجام دهد.

شهرداری تهران در مراسم آغاز به کار عملیات ادامه بزرگراه یادگار امام )ره(:

بازگشایی ۱۸ تقاطع تا پایان سال 

تجهیزات ویژه ای که از داوطلبان کنکور کشف شده است، ابزاری است که از ۱۵ تا ۲۵ 
میلیون تومان قیمت دارند.عضو کمیســیون آموزش مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
اینکه چگونگی برگزاری کنکور ۱۴۰۱ در مجلس با حضور وزیر علوم تحقیقات و فناوری 
و رئیس ســازمان سنجش آموزش کشور بررسی شده است،گفت: سوالات کنکور علوم 
پزشــکی تا یک میلیارد تومان خرید و فروش می شد. محمدرضا احمدی سنگری عضو 
کمیســیون آموزش مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه چگونگی برگزاری کنکور 
۱۴۰۱ در مجلس با حضور وزیر علوم تحقیقات و فناوری و رئیس ســازمان ســنجش 
آموزش کشــور بررسی شده است،گفت: ســوالات کنکور علوم پزشکی تا یک میلیارد 
تومان خرید و فروش می شد.وی با اشاره به ابزاری همچون عینک، خودکار و تجهیزات 
بسیار ویژه ای که فرستنده و گیرنده ســوالات و پاسخنامه های آزمون سراسری بودند، 
گفت: تجهیزات ویژه ای که از داوطلبان کنکور کشف شده است، ابزاری است که از ۱۵ 
تا ۲۵ میلیون تومان قیمت دارند، این تجهیزات در کسری از ثانیه می توانستند اطلاعات 
را به خارج از محل برگزاری آزمون ارســال و پاسخ ها را دریافت کنند. عضو کمیسیون 
آموزش مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه امســال با کمک دانش بنیان ها اقدامات 
خیلی خاص و ویژه ای در کنکور انجام شد و تمام تقلب ها شناسایی شدند و اجازه ادامه 
آزمون به آنها داده نشــد، گفت: اقدامات سازمان سنجش آموزش کشور و وزارت علوم 
درباره کنکور خوب و به جا بود، در آزمون گروه علوم پزشــکی، سوالات تا یک میلیارد 

تومان خرید و فروش می شد.

مشــاور وزیر آموزش و پرورش و رئیــس قرارگاه عدالت تربیتی و 
نصیب برابر آموزشی گفت: همه تلاش مان را می کنیم تا هیچ دانش 
آموزی از صندلی آموزش و پرروش پایین نرود، اما اگر هم این اتفاق 
افتاد حتما آموزش و پرورش زمینه هایی برای ادامه تحصیل او فراهم 

خواهد کرد.
حمیدرضا خــان محمدی ضمن تاکید بر اهمیــت مهارت افزایی 
دانش آموزان یادآور شــد: به عنوان نمونــه تعمیر قایق موتوری در 
مناطق توریستی، جوش فایبرگلاس، تعمیر تور ماهیگیری و… همه 
اینها مشــاغل و مهارت هایی است که واقعا به آن نیاز داریم و حتی 
بــرای برخی از این مهارت ها نیرو از خارج می آوریم. به طور مثال از 
پاکستان کسی را برای تعمیر یا بافت تور ماهیگیری می آورند. خوب 
ما می توانیم از کودکی چنین مهارت هایی را به بچه ها آموزش بدهیم. 
خان محمدی افزود: در مورد کــودکان بازمانده از تحصیل که 
واقعا نمی توانند به واســطه کار ســر درس بیاینــد ما واقعا همه 
تلاش مــان را می کنیم و از همه خیریه ها یاری می گیریم تا هیچ 
دانــش آموزی از صندلی آموزش و پــرروش پایین نرود، اما اگر 
هم این اتفــاق افتاد حتما آموزش و پــرورش زمینه هایی برای 
ادامــه تحصیل او فراهم خواهد کــرد حالا یا به صورت آموزش 
از راه دور، آموزش از طریق مدرســه مجازی ایران و یا حمایت 
گروه های پشتیبان که بازنشســتگان ما، بسیج فرهنگیان، افراد 
علاقه مند و… را شــامل می شــود. ما تــلاش می کنیم تا هم 
مشکل اقتصادی دانش آموز حل شود هم حتما درسش را بخواند.

رئیس قرارگاه عدالت تربیتی با بیان اینکه به ثمر رسیدن این برنامه ها 

هنر مدیر مدرســه و گروه های خیریه است، اظهار کرد: اگر دانش 
آموزی جزو بازمانده ها حســاب شود و کد مخصوصی هم دریافت 
کرده باشــد، در صورتی که هر کاری کــرده ایم و خیریه ها هرچه 
تلاش کرده اند نتوانسته اند برایشان کاری کنند، مدرسه ملی مجازی 
همچنان برای این دانش آموزان وجــود دارد. البته تعداد این موارد 
خیلی زیاد نیست و براســاس برآورد خودمان توانسته ایم تا به حال 
حدود ۱۶۰ هزار بازمانده از تحصیل را جذب کنیم.او خاطرنشان کرد: 
قطعا خیریه ها در این زمینه به ما کمک می کنند و موارد این چنینی 
از دانش آموزان بازمانده به سرکلاس درس برمی گردند. ما ظرفیت 
کافی داریم و صندلی هایمان خالی اســت و باید برای برگشت این 
دانش آموزان به کلاس به ما یاری برسانند، چراکه طبیعتا براساس 

قانون نمی توانیم به دانش آموزی که مدرسه نمی آید نمره بدهیم.

سرپرست وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، از کمک به احداث 
۵۰۰ هزار واحد مسکونی با اولویت تامین مسکن برای کارگران، 

کارمندان و بازنشستگان است.
محمدهادی زاهدی وفا، کمک به تامین مسکن جامعه هدف را 
از برنامه های مهم این وزارتخانه دانست و گفت: در همین زمینه 
وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی در تفاهم نامه ای با وزارت راه 
و شهرســازی، کمک به احداث ۵۰۰ هزار واحد مسکونی توسط 
زیرمجموعه های خود را تقبل کرده و با اســتفاده از ظرفیت های 
سیاســت های کلــی اصــل ۴۴ و تعاونی های ســهامی عام و 
سرمایه گذاری جدی در بخش مسکن و ساختمان سازی با اولویت 

تامین مسکن برای کارگران، کارمندان و بازنشستگان است.
وی درباره نحوه اجرای این ســرمایه گذاری ها اظهار داشــت: 
قانون این اجازه را به ما می دهد که صندوق های زمین و مسکن 
تشــکیل دهیم و ســپس می توان با اولویت پذیره نویســی، این 
صندوق ها را به آحاد ملت واگذار و در یک بازه زمانی سهام را به 

زمین و ساختمان تبدیل کرد.
به گفته سرپرســت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در حال 
حاضر پروژه های مسکن به منابع بانکی متکی است. از این رو، به 
دلیل بالابودن هزینه تمام شــده واحدهای مسکونی ممکن است 
بســیاری از متقاضیان توان دریافت و بازپرداخت تســهیلات را 

نداشته باشند.
زاهدی وفا ادامه داد: برای اینکه تامین مالی مســکن تســریع 
شود، به جای تســهیلات بانکی، چارچوب صندوق های زمین و 

ساختمان مورد توجه قرار می گیرد تا متقاضیان بتوانند با اندوخته 
تدریجی خود در صندوق ها صاحب مسکن شوند.

وی یکی از اولویت های اصلی دولت ســیزدهم را تحقق عدالت 
برشــمرد و تصریح کرد: ازجمله وظایف تکلیف آور در این زمینه، 
توجه به مناطق کمتر توســعه یافته اســت. افزایش دستمزدهای 
حداقلی و ارتقا یا اصلاح پرداخت های بازنشســتگی در این راستا 

باید صورت گیرد تا فاصله دهک های درآمدی به حداقل برسد.
سرپرســت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به قانون 
بودجه خاطرنشان کرد: در بودجه نیز منابع خوبی در تبصره های 
مختلف برای اشتغال زایی دیده شده است. بنابراین اکنون ایجاد 
شــغل های مولد و تثبیت بازار اشتغال اهمیت بیشتری نسبت به 

تأمین بودجه دارد.

رئیس انجمن میکروب شناســی ایران، نسبت به افزایش مرگ های بیمارستانی در اثر 
مصرف بی رویه آنتی بیوتیک ها و تشدید عفونت های میکروبی هشدار داد.

محمدمهدی فیض آبادی، در نشســت خبری بیســت و ســومین کنگره بین المللی 
میکروب شناســی ایران که قرار اســت از ۸ تا ۱۰ شــهریور ۱۴۰۱ در محل دانشکده 
پزشــکی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شود، گفت: مصرف بی رویه و غیر اصولی 

آنتی بیوتیک ها، فرایند مقاوم شدن میکروب ها را سرعت می بخشد.
وی افزود: مقاوم شدن میکروب ها باعث می شود مصرف آنتی بیوتیک ها بی اثر شود.

فیــض آبادی با بیان اینکه تجمع مقاومت های میکروبی در بیمارســتان ها موجب پیدا 
شــدن نمونه هایــی از چند میکروب به نــام میکروب های مقام به چند دارو می شــود، 
گفت: این شرایط باعث می شــود بیمار که برای یک جراحی بستری شده است، در اثر 

عفونت های بیمارستانی فوت کند.
رئیس انجمن میکروب شناســی ایران افزود: آنتی بیوتیک ها باید به اندازه و درســت 
مصرف شوند تا مقاومت میکروبی با آهنگ کندی پیش برود و امکان پیشگیری فراهم 
شود. وی گفت: آنتی بیوتیک ها جان میلیاردها انسان را نجات داده اند، ولی داریم این 

داروها را بر اثر مصرف بی رویه و غیر اصولی، تباه می کنیم.
فیض آبادی تاکید کرد: مقاوم شــدن میکروب ها به آنتی بیوتیک ها، مشکلات درمان 

را پیچیده تر می کند و مرگ های بیمارستانی را افزایش می دهد.

رئیس ســازمان غذا و دارو، با اشاره به آثار تحریمی بر تامین داروهای مورد نیاز کشور، 
گفت: آنها مستقیما صادرات دارو به ایران را تحریم کرده اند.

بهــرام دارایی، در برنامه تلویزیونی افزود: وقتی با کشــوری وارد مجادله می شــوند و 
می خواهند برخورد کنند، تمامی سیستم های آن کشور از جمله سیستم بهداشت و درمان 

و دارو را تحریم می کنند.
رئیس ســازمان غــذا و داروافزود: اگر ادعــا می کنند که مســتقیماً دارو را تحریم 
نمی کنند، سیســتم مالی انتقالات ارزی را تحریم می کنند که داروســازی ما تحریم 
شــود. البته دروغ گفته اند و مســتقیماً صادرات دارو به کشور ما را در خیلی از جاها 
رســماً ممنوع کرده اند و گزارشــگر ســازمان ملل نیز همین موضوع را تاکید کرده 

است.
دارایی ادامه داد: در مقابل کالاهای مضر را تحریم نمی کنند و اجازه می دهند سیگار به 

راحتی از آمریکا وارد کشور ما شود.
وی افزود: بعد از انقلاب، داروســازان جوان کشور وارد عرصه شدند و کاری کرده اند 
که ۹۸ درصد عددی داروهای مورد نیاز خودمان را تأمین کنیم. ما جزو ۲۰ کشــور دنیا 
هستیم که دارو تولید می کند، فرمولاسیون تولید می کند و از داروهای ژنریک به سمت 

داروهای با فناوری بالا رفته ایم.
رئیس سازمان غذا و دارو تاکید کرد: هر دارویی که در دنیا برای تولید آن ادعا می شود، 

در کشور ما هم توان تولید دارد.

افشاگری نماینده مجلس در مورد 
قیمت تقلب در کنکور

 اعلام جزییات جدید متقاضیان مسکن جذب ۱۶۰ هزار کودکِ بازمانده از تحصیل

افزایش مرگ های بیمارستانی با 
مصرف بی رویه آنتی بیوتیک ها

 جزو ۲۰ کشور تولید دارو هستیم،
صادرات دارو به ایران تحریم است

سوالات کنکور علوم پزشکی تا یک میلیارد تومان خرید و فروش می شد

خبر خوش سرپرست وزارت کار برای کارگران و بازنشستگانتدبیر آموزش و پرورش برای دانش آموزانِ کار

رئیس سازمان غذا و دارو؛رئیس انجمن میکروب شناسی ایران هشدار داد؛


